



Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen

dchen@rochesterccc.org

Pastor Stone Wang

swang@rochesterccc.org

Rev. Herman Tang

htang@rochesterccc.org

April 7, 2024 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for brothers and sisters, that as we await the return of Jesus, we may hold onto the hope of resurrection in Him. May the Holy Spirit grant everyone a deep and unwavering faith in the resurrection!

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture

Ephesians 4:1-7

Reading

Sermon

Pastor Wang

Fruit Produced by the Holy Spirit: Patience

1. What is patience?
2. Endure what?
3. How to endure?

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Brother Egan Yip

Chinese Worship
Brother Bin Zhang

RCCCW Worship
Minister Dingli Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年4月7日 上午十一點十五分

本週禱告焦點:

为弟兄姐妹在耶稣再来时，有在耶稣里复活的盼望祷告。求圣灵将复活的信心赐给大家!

靜默 [眾坐]

宣召 詩篇 103:1-2 [眾立]

唱詩 HOL#414 有福的確據

公禱

唱詩 成長 [眾坐]

HOL#391 主我愿像你

歡迎與報告

牧禱

讀經 以弗所書 4:1-7 [眾立]

證道 汪牧師

[眾坐]

聖靈所結果子之忍耐

一、什麼是忍耐

二、忍耐什麼

三、如何忍耐

回應詩 煉我愈精 [眾立]

三一頌

祝福

默禱 [眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜
葉依芹弟兄

中文崇拜
張斌弟兄

西區崇拜
陳定立傳道

報告事項

1. 本週六上午十一點在母堂有博愛團契聚會。如有疑問，請
聯系婁琪紅姐妹。
2. 為花城工作營成人和學生志願者的工作贊美主！請繼續為
這一週遇到的房主和孩子們禱告，並讓我們繼續在我們的
社區分享基督的愛。
3. CompassCare 是一所為考慮墮胎的婦女提供醫療照護之機
構。將於五月三及四日舉行「為生命步行」活動。教會安
排於四月十四日舉行《神賜生命》講座，邀請
CompassCare 同工介紹其宗旨及工作，並由本教會教牧同
工提供聖經原則作指引，幫助會眾明白有關議題。鼓勵弟兄
姊妹參加。
4. 教會新執事（執事、文書、司庫）的提名於下主日 4 月 14
日截止，請會員們以禱告的心考慮提名，並在前廳拿取提
名表填寫。
5. 今年的教會退修會將於國殤日周末 5 月 25-27 在霍頓大學
舉行，由蔡景輝牧師主講。報名表可在前廳拿取。

Announcements

1. There is an Agape Fellowship meeting this Saturday at Penfield starting at 11AM. Please contact our sister Qihong Lou with any questions.
2. Praise the Lord for the work done by our adults and students this past week at Flower City Work Camp! Please continue to pray for the homeowners and kids met during the week. May we continue to share the love of Christ with our community.
3. CompassCare, a non-profit organization providing comprehensive medical care and community support to women considering abortion, is holding a “Walk for Life” event on May 3rd and 4th. A “Sanctity of Life” seminar will be held on April 14 (Sun) at 1:30PM in RCCC Room 307. We have invited CompassCare staff to come and share with us their mission and work. Our pastoral staff will provide Biblical principles and spiritual guidance on sanctity of life and related topics. All brothers and sisters are encouraged to attend.
4. The nomination deadline is next Sunday, April 14th. We ask members to please prayerfully consider any nominees you may have and complete the nomination form found in the foyer.
5. This year’s church retreat will be held Memorial Day weekend, May 25th-27th at Houghton College with Pastor King Fai Choi as our speaker. Retreat registration starts today. Registration forms can be found in the foyer.